
Protokół  

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

  

 

w dniu 07.11.2022 r.  

 

 

w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 3 listopada 2022 r.  

 

 

Posiedzenie poprowadził Przewodniczący Szymon Raczyński. Radny Raczyński powitał 

radnych oraz przedstawił treść skargi, która wpłynęła do Rady Miejskiej od mieszkanki Solca 

Kujawskiego w sprawie hałasu ulicznego spowodowanego między innymi przez uderzające klapy 

studzienek kanalizacyjnych oraz organizacją imprez przekraczających wg Skarżącej poziom hałasu 65 

decybeli. 

 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji po wysłuchaniu Burmistrza Solca Kujawskiego Teresy 

Substyk, Zastępy Burmistrza Barbary Białkowskiej  oraz po dokonaniu analizy treści złożonej skargi, 

uznała że Rada Miejska nie jest kompetentna do udzielenia odpowiedzi na złożoną skargę z dnia 

3.11.2022 r. Wobec powyższego Komisja zobligowała Przewodniczącego RM do przekazania 

niniejszej skargi Burmistrzowi Solca Kujawskiego jako organowi właściwemu do jej rozpatrzenia.  

 Na kolejną sesję RM zostanie przygotowany projekt uchwały w tej sprawie.  

 

Szymon Raczyński podziękował radnym i zakończył posiedzenie. 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący  

                                             Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Szymon Raczyński 

 

                         


